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Datum 7 april 2020

Steller vragen CDA fractie Cees Bremmer- Patricia Kortekaas

Over agendapunt WRG 9 april, agendapunt 4 Visie Hart van Holland Gemeenten

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

Vraag
1.Het  RV stelt op pag. 2 onder kopje Regio dat inmiddels twee gemeenten (Alphen a.d. R en 
Zoeterwoude)  de inleidende principes  uit de visie hebben vastgesteld. En twee colleges 
overwegen het nog (Leiden, Wassenaar)
Dit is voor ons aanleiding tot de volgende vragen

1.Dit geschetste beeld van de regio geeft de indruk dat gemeenten bij de behandeling in 
dezen niet op één lijn liggen. Klopt dat beeld? Zo ja, wat zijn hiervan de (hoofd)redenen?
1.1. Was het kennelijk niet de bedoeling om deze leidende principes zoveel mogelijk 
gelijktijdig in de betreffende gemeenteraden te doen vast stellen? Zo nee, waarom niet

Antwoord:
1.
Dat beeld is niet correct. Alle partijen onderschrijven de inhoud van het rapport en zijn trots 
op het doorlopen proces. Dat komt mede door de intensieve samenwerking tussen alle 
betrokken partijen (gemeenten, Holland Rijnland, hoogheemraadschap en provincie) en de 
stakeholders in het gebied.

1.1 Wat verschilt is de wijze waarop de gemeenten de inhoud, de resultaten van dit 
onderzoek, lokaal borgen. Sommige gemeenten hebben de leidende principes van het 
onderdeel Visie op de Natuurlijke Leefomgeving vastgesteld in de gemeenteraad. Andere 
gemeenten nemen de resultaten direct mee in de omgevingsvisie die wordt opgesteld en 
borgen het op die manier. 

Daarnaast zijn gemeenten het erover eens dat de opgaven uit dit onderzoek binnen Holland 
Rijnland gebruikt worden voor nieuwe uitvoeringsprojecten, de zogenaamd icoonprojecten. 
Vanuit het Regionaal Groenprogramma van Holland Rijnland kan 25% cofinanciering 
beschikbaar worden gesteld voor deze projecten. Op dit moment wordt overlegd tussen de 
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gemeenten welke projecten zogenaamde icoonprojecten worden. Besluitvorming vindt plaats 
tijdens de vergadering van het PHO leefomgeving in juni.

Vraag:
2. Het zesde leidende principe gaat o.a. over bereikbaarheid van het hele gebied.

2.1. Geldt de genoemde bereikbaarheid voor alle vormen van vervoer?
Is het de ambitie extra accenten te zetten,zoals bv. bereikbaarheid terzake “beleefbare” 
vormen van vervoer,zoals  bv. recreatief fiets verkeer. Wordt er voldoende gedacht aan 
bereikbaarheid voor mensen met een beperking?
2.2. Is het College bereid zich sterk te maken om dit soort genoemde punten in te brengen?

Antwoord:
2.
Het zesde principe gaat over bereikbaarheid EN beleefbaarheid van het gebied. Nadrukkelijk 
is beleefbaarheid toegevoegd omdat natuurbelangen en agrarische belangen strijdig kunnen 
zijn met recreatieve belangen. Dit betekent bijv. bij waardevolle gebieden dat recreanten wel 
vanaf de rand een gebied kunnen bekijken, maar niet altijd het gebied in kunnen gaan.  

2.1. Het leidende principe is bedoeld voor alle vormen van recreatief vervoer (wandelen, 
fietsen, varen, anderszins). De visie Natuurlijke leefomgeving Basis in balans, geeft geen 
uitwerking per soort recreatief vervoer en gebied. Wat betreft recreatieve mogelijkheden voor 
mensen met een beperking dient dit per gebied uitgewerkt te worden (maatwerk).

2.2. Het College heeft zich de afgelopen jaren al sterk gemaakt voor uitbreiding van het 
recreatief netwerk en vergroten van recreatieve voorzieningen voor haar inwoners. Veelal 
gebeurt dit door gebruik te maken van de cofinancieringsmogelijkheden die de 
samenwerking binnen de Landschapstafel Duin Horst & Weide biedt. Zo is bijv. de TOP Duin 
Horst & Weide gerealiseerd bij hotel-restaurant De Gouden leeuw met wandel-en fietsroutes, 
het wandelknooppuntensysteem en zijn de wandelmogelijkheden bij kasteel Duivenvoorde 
aanzienlijk verbeterd. Per nieuw aan te leggen verbinding wordt bekeken of deze toegankelijk 
kan worden gemaakt voor mensen met een beperking, met als voorbeeld de wandelpaden bij 
kasteel Duivenvoorde. 

Vraag:
3.Inmiddels is de invoering van de Omgevingswet – als “zeer belangrijk instrumentarium” 
aangeduid onder paragraaf 5.2., pag. 80. van dit document; onlangs opnieuw uitgesteld.
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3.1.Heeft dit uitstel,naar valt te voorzien, ook repercussies of implicaties voor het verdere 
traject van deze Hart van Holland Visie  “Basis in balans”?
3.2. En idem  voor het traject van de overkoepelende  Regionale Agenda Omgevingsvisie 
2040?

Antwoord:
Nee, het bericht van uitstel voor de inwerkingtreding van de Omgevingswet heeft geen 
gevolgen voor het traject voor de uitwerking voor de Natuurlijke Leefomgeving. Het 
onderzoek is afgerond en we kunnen, op verschillende schaalniveaus, aan de slag met de 
resultaten. 

We weten nog niet wat de nieuwe datum voor de inwerkingtreding van de Omgevingswet 
wordt en wat de consequenties zijn.  Binnen de WODV wordt nu bekeken in hoeverre de 
planning zoals opgenomen in het Spoorboekje invoering Omgevingswet van maart 2020 nog 
kan worden gehandhaafd. U wordt hier op een later moment over geïnformeerd.

In juli 2017 heeft de gemeenteraad de Regionale Agenda Omgevingsvisie 2040 het Hart van 
Holland vastgesteld. In 2018 en 2019 is er gewerkt aan de uitvoeringsagenda die in daarin is 
opgenomen. Thematisch en gebiedsgericht is er gewerkt aan deze agenda. De uitwerking van 
de Natuurlijke Leefomgeving is een van de thematische uitwerkingen. Het overkoepelende 
traject wordt binnenkort afgerond. Op de regiodag van Holland Rijnland zijn in het PHO 
Ruimte afspraken gemaakt over de afronding van dit traject. Later dit jaar ontvangt u het 
resultaat. 

Toelichting (indien nodig):


